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NR. VRAAG AGENDAPUNT VRAAG ANTWOORD 

1 Raad 9 Wethouder Dings heeft bij de bespreking in de 

commissievergadering van 16 oktober van de notitie van 

het platform Stil in de Beemster en het raadsvoorstel voor 

de subsidieplafonds 2019, gesteld dat voor een wijziging in  

2019 geen ruimte is en dat mogelijk de begroting van 2020/ 

het beleid op onderdelen hiervoor wel mogelijkheden geeft. 

Kunt u aangeven of dit, of in welke relatie dit staat m.b.t. de 

harmonisatie met het Purmerendse subsidiebeleid? 
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Wij kijken waar het mogelijk is om al te harmoniseren met 

Purmerend. Dit kan in het subsidiebeleid (o.a. cultuur), 

maar ook bij de versterking van het voorveld. De sterke 

punten van beiden gemeenten worden hierbij tegen elkaar 

afgewogen.  

 

2 Raad 10 Vaststellen tarieven afvalstoffenheffing.  

Dient de raad niet eerst het afvalstoffenbeleid (lees 

afvalbeheerplan) vast te stellen?  

 

De afvalstoffenheffing is gebaseerd op de huidige 

dienstverlening. Mogelijke gevolgen van implementatie van 

het afvalbeheerplan zijn hierin nog niet meegenomen en 

zullen pas in 2020 effect hebben op het tarief 

afvalstoffenheffing. 

 

3 Raad 10 Vind er met deze tarieven al een harmonisatie plaats met 

de tarieven in Purmerend?  

 

Er is hier geen sprake van harmonisatie. De tarieven zijn 

gebaseerd op werkelijk te maken kosten/baten voor de 

afvalinzameling in gemeente Beemster. 

 

 


